
Zamów reklamę!
Zadzwoń: 

793 10 36 35 

GAZETA
BEZPŁATNA

DWUTYGODNIK                                                         www.regionalna.waw.pl
Nr 4(389)   I   24 lutego 2022   I    ISSN 1731-013X

WYWÓZ ODPADÓW STAŁYCH I SZAMBAWYWÓZ ODPADÓW STAŁYCH I SZAMBA
AUTOMECHANIKAAUTOMECHANIKA
WYNAJEM KABIN W-CWYNAJEM KABIN W-C

Maciej Iwanicki urodził się w 1984 r. 
w Warszawie. Jest absolwentem XVII LO 
im. A. Frycza-Modrzewskiego oraz Szko-
ły Głównej Handlowej w Warszawie, gdzie 
po obronie pracy magisterskiej pt. „Wyko-

Prezydent Trzaskowski powołał 
nowy zarząd Rembertowa

Spółdzielnie socjalne 
szansą dla gmin

W styczniu podpisany został w Kobyłce akt założycielski Spółdzielni Socjalnej „Podkowa”. Założycie-
lami spółdzielni są Miasto Kobyłka i Gmina Jadów. O celach, jakie przyświecały inicjatorom przed-
sięwzięcia, z Katarzyną Rostek, zastępcą burmistrza miasta Kobyłka, rozmawia Urszula Szaliłow.

Wsparcie dla szpitala
Adam Lubiak, starosta wo-

łomiński wraz z wicestarostą 
Piotrem Borczyńskim podpisali 
z Grzegorzem Kryckim, dyrekto-
rem Szpitala MBNP w Wołomi-
nie umowę dotacyjną na realizację 
programów i akcji zdrowotnych 
w powiecie wołomińskim. Łącz-
nie na ten cel Powiat przeznaczy 
208 tys. zł w 2022 roku.

Realizowanych będzie 5 pro-
gramów zdrowotnych:
• Wczesne wykrywanie chorób 

ginekologicznych u kobiet po 
25 r.ż. – kobiety będą mogły 

skorzystać z badania USG TV, 
pobrania cytologii oraz konsul-
tacji z ginekologiem, podczas 
której oceni on wyniki badań.

• Edukacja młodzieży i na-
uczycieli w zakresie udziela-
nia pierwszej pomocy – celem 
programu jest przeprowadze-
nie minimum 15 szkoleń dla 
młodzieży.

• Wczesne wykrywanie osteopo-
rozy – programem objęte będą 
badania gęstości kości u osób 
po 35 r.ż., poziomu witami-
ny D3 bez ograniczeń wieko-

wych oraz konsultacje u leka-
rza w wypadku nieprawidło-
wych badań.

• Wczesne wykrywanie cukrzy-
cy i chorób metabolicznych 
– uczestnicy programu będą 
mogli skorzystać z konsultacji 
z pielęgniarką diabetologicz-
ną, która wykona podstawowe 
badania diagnostyczne (ciśnie-
nie, waga, wzrost, BMI), z ba-
dania hemoglobiny glikowa-
nej, a także konsultacji z le-
karzem oraz dietetykiem w 
razie nieprawidłowych wy-
ników.

• Wczesne wykrywanie chorób 
sercowo-naczyniowych u pa-
cjentów w wieku 35-65 lat – na 
uczestników czekać będą pod-
stawowe badania diagnostycz-
ne (ciśnienie, waga, wzrost, 
BMI), a także EKG serca, li-
pidogram i konsultacja z kar-
diologiem.

Zakres prac obejmował 
roboty montażowe w budyn-
ku; zostały zamontowane filtry 
ciśnieniowe odżelaziająco-od-
manganiające z przewodami 
technologicznymi, pompami 

sieciowymi i zestawem hydro-
forowym oraz instalacją elek-
tryczną i sterującą. 

Poza budynkiem zamon-
towano pompy głębinowe w 
ujęciach, zbiornik retencyjny 

wody uzdatnionej i przewo-
dy wodociągowe oraz kanali-
zację technologiczną z odstoj-
nika popłuczyn.

Modernizacja SUW zakończona
PWiK Sp. z o.o. w Ząbkach poinformowało, że zakończone zostały prace związane z moder-
nizacją małej Stacji Uzdatniania Wody na działce przy ul. Powstańców 2C na terenie daw-
nego „Gazomontażu”.

(dokończenie na str. 2)

Burmistrzem został Maciej 
Iwanicki, a jego zastępcami: dłu-
goletni samorządowiec Mieczy-
sław Golónka i Aleksander Le-
siński reprezentujący Rember-
tów Bezpośrednio. 

O zmianach we władzach 
Rembertowa informowaliśmy na 
bieżąco na łamach MGR. 

Najpierw odwołany został 
przewodniczący Rady Dzielni-
cy Józef Melak, którego zmienił 

Arkadiusz Piotrowski. Podczas 
styczniowej sesji radni odwo-
łali Agnieszkę Kądeję z funkcji 
burmistrza.

Prezydent Rafał Trzaskowski 17 lutego br. podpisał zarządzenie w sprawie powołania nowego 
Zarządu Dzielnicy Rembertów m.st. Warszawy.

Moja Gazeta Regionalna: Za-
łożycielami  powstałej nie-
dawno Spółdzielni Socjalnej 
„Podkowa” – są Miasto Kobył-
ka i Gmina Jadów. Dlaczego 
Kobyłka zdecydowała się na 
założenie spółdzielni właśnie 
z Jadowem?
Katarzyna Rostek, zastępca 
burmistrza miasta Kobyłka: 
Sam impuls do współpracy z Ja-
dowem był zwykłym przypad-
kiem. Wójt gminy Jadów, pan 
Dariusz Kokoszka, rozważał 
założenie spółdzielni socjalnej 
już kilka lat temu, gdy powsta-
wała spółdzielnia w Tłuszczu. 
Od tego czasu, jak sam mówił, 
szukał informacji na ten temat 
i okazji do założenia spółdziel-

ni. Spotkałam się któregoś dnia 
z Panem Wójtem w starostwie, 
przy okazji jednego ze szkoleń 
– wtedy zapytał mnie czy mo-
glibyśmy wrócić do tego tema-
tu. Dla mnie to zawsze był je-
den z ważniejszych celów, ja-
kie chciałabym zrealizować w 
Kobyłce. Temat wrócił podczas 
następnego spotkania. Popro-
sił wtedy, żebym go przekonała, 
że warto – odpowiedziałam, że 
musi sam mieć pewność i doj-
rzeć do tej decyzji.  Po różnych 
szkoleniach i wizytach studyj-
nych, jakie organizowaliśmy dla 
NGO, właśnie na temat spół-
dzielni socjalnych i ogólnie eko-
nomii społecznej, wszyscy doj-
rzeliśmy do decyzji powoła-

nia przedsiębiorstwa społecz-
nego. Dla mnie współpraca z 
Jadowem jest oparta na zaufa-
niu, dobrej, wieloletniej relacji, 
znajomości swojego podejścia 
do spraw społecznych i jestem 
przekonana, że to będzie dobra 
współpraca. 

Skąd pomysł, by założyć spół-
dzielnię?
Według mnie, jako osoby od lat 
pracującej w sferze usług spo-
łecznych, spółdzielnia socjalna 
to niesamowicie ważny pod-
miot, dający wiele możliwości, 
przede wszystkim reintegracji 
osób zagrożonych wyklucze-
niem społecznym. 

(dokończenie na str. 4)

(dokończenie na str. 3)

rzystanie funduszy strukturalnych UE przez samorząd tery-
torialny na przykładzie m.st. Warszawy” został ekonomistą 
o specjalności stosunki międzynarodowe. 

Zawodowo zajmował się funduszami europejskimi, za-
równo od strony Wnioskodawcy (2009-2017), jak i Instytu-
cji Pośredniczącej (od 2019 r.).

Od 2003 r. jest zaangażowany w działalność polityczno-
-społeczną. Trzykrotnie wybrany na radnego Rady Dzielni-
cy Rembertów m.st. Warszawy (2010, 2014, 2018). Pracował 
w Komisji Rewizyjnej, Komisji Samorządowej i Komisji In-
frastruktury Technicznej i Budżetu, a także przewodniczył 
radnym zrzeszonym w Klubie Platformy Obywatelskiej RP 
(2010 – 2017) i Koalicji Obywatelskiej Rembertów (od 2019 
r.). W latach 2017 – 2018 był Zastępcą Burmistrza Dzielnicy 
Rembertów m. st. Warszawy i sprawował bezpośredni nadzór 
nad działalnością Wydziału Infrastruktury, Wydziału Ochro-
ny Środowiska, Wydziału Architektury i Urbanistyki, Wy-
działu Budownictwa, Samodzielnym Wieloosobowym Sta-
nowisku Pracy ds. Zamówień Publicznych, a także czasowo 
nad Wydziałem Spraw Społecznych i Zdrowia, Wydziałem 
Gospodarki Gruntami oraz Zespołem Sportu i Rekreacji.

Burmistrz Ząbek Małgorzata Zyśk i prezes PWiK Sp. z o.o. w Ząbkach podczas wizytacji SUW 
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Prezes Rady Ministrów   za-
twierdził listy zadań powiato-
wych i gminnych do dofinan-
sowania ze środków Rządowe-
go Funduszu Rozwoju Dróg w 
ramach naboru wniosków na  
2022 rok. 

Inwestycje powiatowe:
• Rozbudowa drogi powiato-

wej nr 4316W – al. Niepod-
ległości od ul. Granicznej w 
Wołominie do skrzyżowania 
z DW 634 – 5 068 041,23 (do-
finansowanie 70%);

• Rozbudowa drogi powia-
towej 4352W – ul. Szero-
ka, miasto Kobyłka – 4 493 
438,13 (70%).

Inwestycje gminne:
• Rozbudowa drogi gminnej 

ul. Legionów w Wołominie 
na odcinku od skrzyżowa-

nia z ul. Partyzantów do ul. 
Wołomińskiej – 3 531 477,44 
(80%);

• Rozbudowa dróg gminnych 
ul. Prymasa Tysiąclecia w 
miejscowości Pasek i ul. 
Przemysłowej w Klembowie 
wraz z budową trzech mo-
stów nad rzeką Rządzą, Gmi-
na Klembów – 7 906 792,37 
(80%);

• Przebudowa drogi gminnej 
– ul. Spółdzielczej i ul. Nor-
wida w Gmina Strachówka 
– 265 536,40 (60%);

• Przebudowa drogi gmin-
nej nr 430966W ul. Nowej w 
Gmina Tłuszcz – 3 914 194,43 
(80%);

• Budowa drogi gminnej War-
miaki – Borki, Gmina Jadów 
– 1 403 610,23 (80%);

• Rozbudowa ulicy Wczasowej 
miasto Marki – 541 896,05 
(50%);

• Rozbudowa drogi gminnej ul. 
Wyszyńskiego, na odcinku od 
ul. Wolności do ul. Wigury, 
miasto Ząbki – 2 007 416,77 
(70%);

• Przebudowa drogi gminnej nr 
430102W w miejscowości Za-
ścienie – Etap I, Gmina Dą-
brówka – 312 000,00 (60%).

W województwie mazo-
wieckim wsparcie uzyskają 
łącznie 162 zadania: 50 powia-
towych i 112 gminnych, co po-
zwoli na budowę, przebudo-
wę lub remont 247 kilometrów 
dróg: 125 km powiatowych i 122 
km gminnych. 

Wartość dofinansowania to 
ponad 300 mln zł. 

Tegoroczny sezon inwesty-
cji drogowych nabiera tempa. 
Burmistrz Zielonki 15 lutego 
podpisał umowę na wykona-
nie projektów budowlanych 
dla ulic: Kosynierów i Fredry 
oraz gruntowego fragmentu 
ulicy Kołłątaja.

Projektant, poza opraco-
waniem dokumentacji pro-
jektowej, będzie miał za zada-
nie pozyskanie wszelkich nie-
zbędnych zgód uprawniają-
cych do rozpoczęcia prac w te-
renie. W pierwszej kolejności 
jednak wykonawca sporządzi 
i przedstawi dwie koncepcje 
budowlane. Następnie Miasto 
je przeanalizuje i wskaże pro-

jektantowi jedną z nich, jako 
podstawę do opracowania fi-
nalnego projektu.  

Wytyczne, jakie określiło 
miasto odnośnie planowanej 
modernizacji ulic Kosynie-
rów, Fredry i  Kołłątaja:
• wykonanie jezdni asfaltowej 

o szerokości 5m,
• budowa obustronnych chod-

ników z kostki,
• wykonanie kanalizacji desz-

czowej w drogach,
• usunięcie kolizji z istnieją-

cym uzbrojeniem terenu, 
czyli instalacjami niskiego 
i średniego napięcia, wodo-
ciągami, inst. gazowymi i te-
letechnicznymi,

• wykonanie kanału techno-
logicznego,

• zaprojektowanie nowego, 
niezależnego oświetlenia 
ulicznego oraz oświetlonych 
przejść dla pieszych.

Projektant ma dwa miesią-
ce od dnia podpisania umowy 
na przygotowanie koncepcji. 

W kolejnych etapach prac 
opracuje projekt oraz pozy-
ska uzgodnienia. Jest to bar-
dzo czasochłonna faza całego 
procesu inwestycyjnego. W su-
mie na przygotowanie inwesty-
cji do realizacji, zgodnie z za-
wartą umową, wykonawca ma 
blisko 11 miesięcy.

(Źródło: www.zielonka.pl)

Inwestycje drogowe w powiecie wołomińskim

Ponad 29 mln zł

Zielonka otwiera 
kolejne, drogowe procesy 

inwestycyjne

Po uzyskaniu pozytywnych 
wyników badań wody uzdatnio-
nej oraz stosownych pozwoleń, 
w styczniu 2022 roku włączono 
stację uzdatniania do sieci wodo-
ciągowej miasta Ząbki.

Dziennie stacja produkuje 
400 m3 wody, co zapewnia zaopa-
trzenie dla około 4 tys. mieszkań-
ców  miasta.

Pobierana ze studni głębino-
wych woda jest napowietrzana i 
uzdatniana na naturalnych zło-
żach mineralnych bez użycia in-
nych środków, co zapewnia jej do-
bre walory smakowe.

– Cieszymy się, że nasza ząb-
kowska woda „Drewniczanka” 
zaczyna docierać do coraz więk-
szej liczby mieszkańców w połu-
dniowej części miasta – mówi Ja-
nusz Tomasz  Czarnogórski, pre-
zes PWiK Sp. z o.o. w Ząbkach. 

– Mamy nadzieję, że dzięki niej do 
czasu uruchomienia nowej Stacji 
Uzdatniania Wody SUW Połu-

dnie, woda dla mieszkańców Zą-
bek będzie dostarczana bez żad-
nych zakłóceń.

Modernizacja SUW zakończona
(dokończenie ze str. 1) 

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania 
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 176)  

Starosta Wołomiński
zawiadamia

o wydaniu w dniu 9 lutego 2022 roku dla Burmistrza Miasta Zielonka, reprezentowanego 
przez pełnomocnika Pana Roberta Chociana, decyzji Nr 5pz/2022 znak: WAB.6740.14.44.2021, 
opatrzonej rygorem natychmiastowej wykonalności, o zezwoleniu na realizację inwestycji dro-
gowej, polegającej na: „Rozbudowie drogi publicznej gminnej – ul. Wiejskiej na odcinku od 
DW 631 do wylotu w ul. Marecką łącznie z odcinkiem drogi publicznej gminnej – ul. Drew-
nickiej w Zielonce wraz z infrastrukturą”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję w części (w nawiasach – nu-

mery działek po podziale, tłustym drukiem – numery działek w projektowanym pasie drogo-
wym przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Zielonka):
−	 ew. nr: 47/4 (47/6, 47/7), 47/1 (47/8, 47/9), 54/4 (54/11, 54/12), 62 (62/1, 62/2) w obrębie 

(0006), 4-80-06, jednostka ew. 143404_1 Zielonka,
−	 ew. nr: 112 (112/1, 112/2), 113 (113/1, 113/2), 114 (114/1, 114/2), 169 (169/1, 169/2), 153 

(153/3, 153/4), 200 (200/1, 200/2), 201/4 (201/8,  201/9), 201/5 (201/10, 201/11), 202 (202/1, 
202/2), 148 (148/1, 148/2) w obrębie (0007), 4-80-07, jednostka ew. 143404_1 Zielonka,

•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Zielonka 
w całości:
−	 ew. nr: 61/3, 61/4, 54/15 w obrębie (0006), 4-80-06, jednostka ew. 143404_1 Zielonka,
−	 ew. nr: 165/1, 178, 39/5, 165/10 w obrębie (0007), 4-80-07, jednostka ew. 143404_1 Zie-

lonka,
•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Zielonka niepodlegające prze-

jęciu:
−	 ew. nr: 37/4, 61/1 w obrębie (0006), 4-80-06, jednostka ew. 143404_1 Zielonka,
−	 ew. nr: 39/4, 39/6, 165/7, 165/9, 165/5, 165/3 w obrębie (0007), 4-80-07, jednostka ew. 

143404_1 Zielonka.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: innych dróg publicznych, sieci uzbroje-
nia terenu, urządzeń wodnych oraz rozbiórkę obiektów nieprzewidzianych do dalszego użytko-
wania, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego (w nawiasach – numery działek 
po podziale, tłustym drukiem – numery działek przeznaczone pod budowę lub przebudo-
wę: innych dróg publicznych, sieci uzbrojenia terenu, urządzeń wodnych oraz rozbiórkę obiek-
tów  nieprzewidzianych do dalszego użytkowania):
−	 ew. nr: 31/1, 37/1, 7/3, 31/2, 3/1, 3/2 w obrębie (0006), 4-80-06, jednostka ew. 143404_1 

Zielonka,
−	 ew. nr: 38/17, 38/7, 39/3, 2/2, 2/1, 37/7, 1/2 w  obrębie (0007), 4-80-07, jednostka ew. 

143404_1 Zielonka.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem organu 
wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, w terminie 
14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 
1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2021 r. poz. 735, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskie-
go 3, Wydział Budownictwa, (tel. 22 346 11 07 w godzinach przyjęć interesantów tj. pn. 8-17, śr. 
8-16, pt. 8-15).

„Drewniczankę” można pić prosto z kranu

Burmistrz Kamil Michał Iwandowski podczas podpisywania umowy z Wykonawcą 
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Budowa ul. Sztukator-
skiej – do wykonania zostały 
prace związane z usunięciem 
kolizji sieci elektroenergetycz-
nej w rejonie skrzyżowania z 
ul. Kordiana, ułożenie ostat-
niej warstwy ścieralnej na-
wierzchni asfaltowej na wcze-
śniej położonej warstwie wią-
żącej, budowa wyniesionego 
skrzyżowania z ul. Kordiana 
oraz wykonanie oznakowania 
pionowego i poziomego. Na 
przejściach dla pieszych po-
jawią się pasy ostrzegawcze z 
żółtych płyt typu „lego”. Obec-
nie wykonano 90% zakresu 
zadania. Termin zakończenia 
umowy to 30.05.2022 r., ale 
w przypadku dobrych wa-
runków pogodowych termin 
zakończenia realizacji inwe-
stycji ulegnie skróceniu. Do-
tychczas wybudowano jed-
nostronny chodnik, przebu-
dowano 16 słupów oświetle-

niowych, przyłącza gazowe 
do posesji, wybudowano ka-
nalizację deszczową. Budo-
wę ulicy prowadzono równo-
legle z budową wodociągu, w 
ramach podpisanego w 2020 r. 
przez zarząd dzielnicy poro-
zumienia i w 2021 r. umowy 
z MPWIK. 

W trakcie realizacja zada-
nia była konieczność dosto-
sowania projektu do nowych 
wymogów Innogy, co unie-
możliwiło zakończenie bu-
dowy w ubiegłym roku. 

Budowa ul. Kaletniczej 
– do wykonania zostały prace 
związane z usunięciem kolizji 
sieci elektroenergetycznej na od-
cinku od ul. Paderewskiego do 
ul. Madziarów, ułożenie ostatniej 
warstwy ścieralnej nawierzchni 
asfaltowej na wcześniej położo-
nej warstwie wiążącej, zagospo-
darowanie zieleni oraz wprowa-
dzenie nowej organizacji ruchu. 

Termin zakończenia umo-
wy to 30.04.2022 r., ale  w 
przypadku dobrych warun-
ków pogodowych termin ule-
gnie skróceniu. Obecnie wy-
konano 90% zakresu zadania. 
Zakres zadania obejmuje: wy-
konanie nawierzchni jezdni z 
betonu asfaltowego o szero-
kości 5,0 m, chodnik z beto-
nowych płyt chodnikowych 
50/50 po północno–zachod-
niej stronie ulicy o szerokości 
2,0-3,0 m, pobocza z płyt ażu-
rowych EKO, wjazdów, oświe-
tlenie oraz na całej długości 
drogi kanalizację deszczową. 
Ponadto w ramach zadania 
wykonano nowy przystanek 
autobusowy Szafarzy 02 przy 
ul. Paderewskiego.

Budowa ul. Kołodziej-
skiej – trwają prace związa-
ne z usunięciem kolizji przy 
skrzyżowaniu z ul. Chełmżyń-
ską. W kolejnym etapie zosta-

nie dokończona budowa ka-
nalizacji sanitarnej w kierun-
ku ul. Chełmżyńskiej oraz 
rozpocznie się budowa ulicy 
Kołodziejskiej od ul. Chełm-
żyńskiej na odcinku 250 me-
trów. Dalsze prace uzależnio-
ne są od obecnie prowadzo-
nego postępowania odwo-
ławczego, dotyczącego po-
zyskania nieruchomości od 
mieszkańca. W związku z 
powyższym trudno określić 
ostateczny termin zakończe-
nia realizacji całego zadania. 
Budowa drogi i kanalizacji sa-
nitarnej jest realizowana przez 
dzielnicę i MPWiK.

Przebudowa ul. Ponto-
nierów – do wykonania zo-
stały prace związane z ułoże-
niem warstwy ścieralnej na-
wierzchni asfaltowej, wyko-
naniem oznakowania pio-
nowego i poziomego oraz 
zagospodarowanie zieleni. 

Termin zakończenia umowy 
to 15.07.2022 r., ale  w przy-
padku dobrych warunków 
pogodowych termin ulegnie 
skróceniu. Obecnie wykona-
no 90% zakresu zadania. Re-
montem objęty jest odcinek 
od ul. Czerwonych Beretów 
do ul. Gierczak. W jego ra-
mach zaplanowano: wymianę 
całej konstrukcji nawierzchni 
jezdni, która będzie miała sze-
rokość 5,5 m i nawierzchnię 
bitumiczną, remont fragmen-

tu chodnika oraz części zjaz-
dów, które uzyskają nową na-
wierzchnię z kostki betonowej 
i mieszanki mineralno-bitu-
micznej. Remontowany chod-
nik będzie wykonany z płyt 
betonowych 50/50/7, wyko-
nanie wpustów deszczowych, 
studni chłonnych oraz stud-
ni kanalizacyjnej wraz z po-
łączeniem projektowanych 
wpustów deszczowych do ka-
nalizacji deszczowej. 

Zaawansowanie prac

Budowa ulic w Rembertowie
W trakcie realizacji jest budowa ulic: Sztukatorskiej, Kaletniczej, Kołodziejskiej i Pontonierów. Na stronie www dzielnicy 
pojawiła się informacja na temat zawansowania prac na poszczególnych ulicach.

Prezydent Trzaskowski powołał 
nowy zarząd Rembertowa

Mieczysław Golónka – zastępca 
burmistrza dzielnicy Rembertów

 
Lat 66, w Rembertowie mieszka 

od 1966 r. Z samorządem rember-
towskim związany jest od samego po-
czątku jego istnienia, tj. od 1994 roku. 
Przez te wszystkie lata pełnił różne 
funkcje w radzie dzielnicy i zarzą-
dzie dzielnicy. Dwukrotnie był bur-
mistrzem Dzielnicy Rembertów (w 
latach 2006-2010 i 2014-2018). Od 
roku 2018 był zastępcą burmistrza. 
Zdobył duże doświadczenie samo-

rządowe, realizując bądź nadzorując 
wiele przedsięwzięć na rzecz spo-
łeczności rembertowskiej. Pracował 
przy tak ważnych dla mieszkańców 
projektach jak: inwestycje kubatu-
rowe, kanalizacyjne i drogowe, ko-
munikacji miejskiej, ochrony śro-
dowiska, kultury. Jak mało kto po-
znał sprawy związane z problematyką 
Rembertowa, zawsze dążąc do jego 
równomiernego rozwoju.

Mieczysław Golónka od 2018 r. 
nadzorował następujące komórki 
i jednostki organizacyjne Urzędu 
Dzielnicy: Wydział Spraw Społecz-
nych i Zdrowia, Wydział Działalno-
ści Gospodarczej i Sportu, Wydział 
Oświaty i Wychowania, Wydział 
Kultury i Promocji,  Dzielnicowe 
Biuro Finansów i Oświaty, Ośro-
dek Pomocy Społecznej, placówki 
oświaty i wychowania w Dzielnicy 
Rembertów m. st. Warszawy, Dom 
Kultury „Wygoda”, Dom Kultury 
„Rembertów”, Biblioteka Publiczna 
w Dzielnicy Rembertów m.st. War-
szawy.

Aleksander Lesiński – zastępca 
burmistrza dzielnicy Rembertów

Przedsiębiorca, społecznik, hi-
storyk sztuki. Urodzony 1974 r. w 
Warszawie. 

Wychowanek XI LO im. Miko-
łaja Reja. Absolwent Uniwersytetu 
Kardynała Stefana Wyszyńskiego na 
kierunku Historia Sztuki. Założyciel 
i prezes Stowarzyszenia Rembertów 
Bezpośrednio oraz członek Zarządu 
Koła Wychowanków Liceum i Gim-
nazjum im Mikołaja Reja. Organiza-
tor licznych akcji społecznych skie-
rowanych do mieszkańców dzielni-
cy Rembertów. Kandydat Warszaw-
skich Ruchów Miejskich do Rady 
Warszawy. Żonaty, dwójka dzieci.  

Znamy już wykonawcę strefy płat-
nego parkowania w Ząbkach. 

Umowa podpisana została przez 
miasto Ząbki z firmą „MBS COMPU-
TERGRAPHIK” Sp. z o.o. z siedzibą ul. 
Grodziska 15, 05-870 Błonie. 

Termin realizacji zamówienia, do-
stawa parkomatów, montaż, dostarcze-
nie oprogramowania kontroli i nadzo-
rowania strefy płatnego parkowania 
oraz oprogramowania windykacyjne-
go to  31 marca 2022 r. 

Jest wykonawca 
strefy płatnego 

parkowaniaRada nie zdecydowała się na wybór 
nowych władz dzielnicy, ponieważ gru-
pa radnych zwróciła się do organu nad-
zorczego o rozstrzygnięcie, czy zdarze-
nia związane z odwołaniem poprzed-

niego przewodniczącego i ogłaszaniem 
kolejnych sesji były legalne. 

Po upływie ustawowego czasu spra-
wę rozstrzygnął prezydent Trzaskowski, 
który Zarządzeniem Nr 209/2022, po-
wołując się na  art. 10 ust. 4, 5 i 7 usta-

wy z dnia 15 marca 2002 r. o ustroju 
miasta stołecznego Warszawy, powo-
łał nowy Zarząd. Zarządzenie weszło 
w życie z dniem 18 lutego 2022 roku.

(dokończenie ze str. 1) 

Burmistrz Małgorzata Zyśk podpisuje umowę z przedstawicielem Wykonawcy
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Spółdzielnie socjalne szansą dla gmin
To najcenniejszy efekt, odpo-
wiadanie na potrzeby społe-
czeństwa – zarówno na potrze-
by osób bez pracy, niepełno-
sprawnych czy z innymi pro-
blemami, poprzez dawanie im 
poczucia bycia we wspólno-
cie, zatrudnienia, innego ro-
dzaju pomocy, jak również na 
potrzeby mieszkańców danej 
miejscowości, w postaci usług 
świadczonych przez spółdziel-
nię. 
Spółdzielnia socjalna to bardzo 
specyficzna forma, a wielką za-
letą jest jej dwoistość – działa 
jak przedsiębiorstwo, ma moż-
liwość pozyskiwania środków 
zewnętrznych, zaciągania kre-
dytów, a z drugiej strony ma 
możliwości jak organizacja po-
zarządowa, która może realizo-
wać zadania publiczne, może 
pozyskiwać granty na cele spo-
łeczne. Co więcej, spółdzielnia 
ma możliwość objęcia pomocą 
pracownika w formie sfinan-
sowania szkolenia zawodowe-
go, zorganizowania wsparcia 
psychologa – jest to bezpiecz-
ne miejsce do rozwiązywania 
problemów społecznych. Takie 
wsparcie umożliwia wielu lu-
dziom powrót na rynek pracy, 
daje poczucie bezpieczeństwa.

Akt założycielski podpisany. 
Kiedy można spodziewać się, 
że spółdzielnia zacznie funk-
cjonować pełną parą?
Po walnym zgromadzeniu, 
podczas którego został pod-
pisany akt założycielski, mie-
liśmy 7 dni, żeby złożyć doku-
menty do rejestracji w Krajo-
wym Rejestrze Sądowym. Te 
dokumenty zostały złożone i 
czekamy na rejestrację. Póź-
niej będzie już można działać.

Zakres działalności spółdziel-
ni jest dość szeroki. Z pewno-
ścią członkowie – założyciele 
mają jednak jakieś prioryte-
ty, choćby dlatego, że chyba 
trudno byłoby od razu funk-
cjonować na wszystkich ob-
szarach? Od czego chcecie 
Państwo zacząć?
Oczywiście mamy już wyzna-
czone obszary, od których za-
czniemy działalność. W Ko-
byłce będą to usługi opiekuń-
cze dla osób starszych i nie-
pełnosprawnych – pomoc w 
codziennych czynnościach, 
a także usługi asystenta oso-
bistego osób niepełnospraw-
nych, który zapewnia wspar-
cie w postaci społecznej ak-

tywności np. pomaga wyjść z 
domu itp. W Jadowie planowa-
ne są również usługi opiekuń-
cze dla osób starszych i niepeł-
nosprawnych, ale także usługi 
gospodarcze, takie jak sprząta-
nie terenu, opieka nad zielenią 
itp. Są to oczywiście plany na 
początek funkcjonowania, ale 
mamy szersze plany, np. dzien-
ny dom pobytu dla osób star-
szych. Na to jednak potrzeba 
czasu i pozyskania środków. 

W jaki sposób spółdzielnia 
będzie rekrutować pracowni-
ków? Jakie jest preferowane 
wykształcenie i umiejętności?
Spółdzielnia socjalna to  takie 
miejsce, w którym osoby za-
trudnione mogą zajmować się 
wszystkimi usługami zgodnie 
z własnymi predyspozycjami 
i przygotowaniem i zgodnie z 
wpisem do Statutu spółdziel-
ni. Każdy może przyjść ze swo-
ją propozycją usług. Możemy 
zaoferować wsparcie w posta-
ci szkolenia czy kursu zawo-
dowego, uzyskać dofinanso-
wanie na utworzenie miejsca 
pracy. Oczywiście stosownie 
do przepisów, ustawa mówi, że 
30% miejsc pracy (w przypad-
ku świadczenia usług opiekuń-
czych, a takie chcemy świad-
czyć) musi być w spółdziel-
ni przeznaczonych dla osób 
zagrożonych wykluczeniem 
społecznym i podaje katalog 
takich osób. Pozostałe oso-
by to wszyscy chętni do pra-
cy na rzecz społeczności lokal-
nej i realizowania tym samym 
swoich planów zawodowych. 
Tak naprawdę zatrudnienie w 
spółdzielni zależy od zapotrze-
bowania na dane usługi w kon-
kretnym miejscu, tak samo jak 
w każdej firmie – różni się jed-
nak rodzajem wsparcia, jakie 
może zaoferować osobom, któ-
re się do spółdzielni zgłoszą.

Czy spółdzielnia dysponuje 
własnym budynkiem? Jakie 
ma warunki lokalowe?
Spółdzielnia nie ma własnego 
lokalu, opiera się w tej kwestii 
na pomocy samorządu. 
W Kobyłce spółdzielnia będzie 
miała siedzibę na ul. Fałata 4, 
zajmie tam 1 piętro budynku 
po bibliotece. Z kolei w Jado-
wie zajmie pokój w nowocze-
snym budynku biblioteki. 

Jakie korzyści z tytułu po-
wstania takiej spółdzielni 
mogą mieć mieszkańcy obu 
gmin?

(dokończenie ze str. 1) 

O konkretnych korzyściach, za-
równo dla osób powracających 
na rynek pracy czy reintegru-
jących się ze społeczeństwem, 
jak również dla lokalnej spo-
łeczności, która otrzyma usłu-
gi, na które jest zapotrzebowa-
nie wspominałam wcześniej. 
Jednak chciałabym się skupić 
na samej ekonomii społecznej, 
dlaczego jest istotna dla całe-
go społeczeństwa, nie tylko dla 
osób wykluczonych lub zagro-
żonych wykluczeniem społecz-
nym, jak się potocznie uważa: 
bezrobotnych, bezdomnych, 
uzależnionych, ludzi z niepeł-
nosprawnościami. 
To właśnie do tych grup spo-
łecznych kierowane są działa-
nia z zakresu ekonomii spo-
łecznej. To one przy pomocy 
Ośrodków Wsparcia Ekono-
mii Społecznej (OWES), sa-
morządów oraz lokalnych li-
derów mogą tworzyć przedsię-
biorstwa społeczne. Tym sa-
mym PES tworzą nowe miej-
sca pracy oraz zagospodaro-
wują takie obszary aktywności 
ekonomicznej, które mogą 
skutecznie eliminować pro-
blemy występujące w lokal-
nych środowiskach, a co wię-
cej – wpływać na rozwój lo-
kalnej społeczności. Ekono-
mia społeczna ma znaczenie 
większe niż tylko w wymiarze 
lokalnym, dotyczy bowiem 
podstawowych zasad funk-
cjonowania i rozwoju społe-
czeństw. Jan Kabicz, autor pu-
blikacji dotyczących ekonomii 
społecznej, napisał, że „istotą 
ekonomii społecznej jest re-
fleksja nad sensem i celem 
rozwoju gospodarczego. Eko-
nomia społeczna jest propo-
zycją wzbogacenia/uzupełnie-
nia zasad dzisiejszej ekonomii 
o wymiar społeczny – tak, by 

zapewnić rozwój całego spo-
łeczeństwa”.

Czy obie gminy mają udzia-
ły w Spółdzielni, a co za tym 
idzie, na jakie korzyści mogą 
liczyć?
Obie gminy mają po jednym 
udziale w Spółdzielni. Ko-
rzyści jest mnóstwo, jak już 
wspominałam, zarówno dla 
mieszkańców, którzy korzy-
stają z usług jak również dla 
tych, którzy mogą w spół-
dzielni usługi świadczyć. Ale 
jest także wymiar konkretnych 
korzyści finansowych dla sa-
morządu – spółdzielnia two-
rzy miejsca pracy, co powo-
duje, że lokalne Ośrodki Po-
mocy Społecznej znacznie 
mniej wydatkują na wsparcie 
osób bezrobotnych i innych, 
zagrożonych wykluczeniem. 
Spółdzielni można także zlecić 
usługi, które dotąd były z róż-
nych powodów niewykonywa-
ne przez samorząd (np. z bra-
ku pracowników), a na które 
jest zapotrzebowanie. Gmi-
ny zyskują wpływy z podat-
ków. Poprawiają się warunki 
życia w gminie. Spółdzielnia 
jako odrębny podmiot posia-
da możliwość samodzielnego 
realizowania wielu zadań z za-
kresu polityki społecznej, któ-
re dotychczas nie były realizo-
wane. 

Decydując się na założenie 
spółdzielni, interesowaliście 
się zapewne Państwo jak to 
wygląda w innych gminach 
w praktyce. Czy może podać 
Pani kilka przykładów miast, 
gdzie tego typu spółdzielnia 
funkcjonuje i jakie mieszkań-
cy odnieśli korzyści z tego ty-
tułu?
Zanim założyliśmy spółdziel-

nię, mieliśmy okres przygoto-
wań, również w zakresie po-
znania doświadczeń innych 
miejscowości.  Odbywaliśmy 
wizyty studyjne, np. byliśmy 
w Drobinie, gdzie funkcjonu-
je od 2012 roku spółdzielnia 
socjalna „Centrum Usług Śro-
dowiskowych”. Byliśmy pod 
wrażeniem rozległości dzia-
łań. Odwiedziliśmy także Jó-
zefów Roztoczański, gdzie ist-
nieje aż 10 spółdzielni socjal-
nych, prowadzących np. ob-
sługę wieży widokowej, schro-
nisko dla młodzieży  i centrum 
opiekuńczo-mieszkalne. 
Znamy doskonale także dzia-
łalność spółdzielni socjalnej 
„Pożytek” oraz Spółdzielni 
socjalnej „Integracja” w Za-
brodziu. 
Organizowaliśmy w paździer-
niku 2021 różne szkolenia i 
spotkania w Kobyłce, a tak-
że seminarium, podczas któ-
rego głównym tematem była 
właśnie ekonomia społeczna. 
Przekazywana wiedza miała 
charakter bardzo praktyczny 
i z „życia wzięty” – bowiem 
prelegentami były osoby, któ-
re z ekonomią społeczną mają 
styczność na co dzień. Właśnie 
wtedy o działaniach spółdziel-
ni socjalnej w Drobinie mó-
wiła Aleksandra Pęcherzew-
ska, prezes Spółdzielni So-
cjalnej Osób Prawnych „Cen-
trum Usług Środowiskowych”. 
Ta spółdzielnia prowadzi wie-
le działań, jak np. usługi z za-
kresu cateringu i gastronomii, 
usługi komunalne (również 
prowadzenie hotelu dla psów, 
pielęgnacja terenów zielonych, 
odśnieżanie), usługi z zakre-
su edukacji (szkolenia, wizy-
ty studyjne), organizacji im-
prez, czy warsztaty terapii za-
jęciowej (rozwijanie umiejęt-

ności wykonywania czynności 
życia codziennego, przygoto-
wanie do życia w środowisku 
społecznym). 
Z kolei o historii i obecnych 
działaniach spółdzielni socjal-
nej „Pożytek” z Tłuszcza, któ-
ra świadczy usługi opiekuńcze 
dla osób starszych, chorych i 
niepełnosprawnych, usługi w 
zakresie opieki nad dziećmi - 
klub dziecięcy, usługi porząd-
kowe, produkuje świece so-
jowe czy mydełka gliceryno-
we oraz organizuje warszta-
ty rękodzielnicze opowiada-
ła jej prezes, Ewelina Gzow-
ska. Zaproszeni goście mieli 
wiele pytań na temat sposo-
bów działania spółdzielni so-
cjalnych i rodzajach aktyw-
ności zawodowej, jakie ofe-
rują dla swoich pracowników. 
O działaniach LOWES – Lo-
kalnego Ośrodka Wsparcia 
Ekonomii Społecznej, które-
go zadaniem jest wspieranie 
przedsiębiorczości społecz-
nej, opowiadała Stanisława 
Retmaniak, animatorka, eks-
pertka ds. rozwoju lokalnego 
i ekonomii społecznej. 
Lokalny Ośrodek Wspar-
cia Ekonomii Społecznej jest 
Akredytowanym Ośrodkiem 
Wsparcia Ekonomii Społecz-
nej prowadzonym na Mazow-
szu przez Stowarzyszenie Biuro 
Obsługi Ruchu Inicjatyw Spo-
łecznych BORIS w partnerstwie 
z Fundacją Inicjatyw Społecz-
no-Ekonomicznych. Przy oka-
zji muszę wspomnieć, że my 
sami, jako samorządowcy 
otrzymujemy od pani Stanisła-
wy Retmaniak i LOWES bez-
płatne wsparcie szkoleniowe. 
Z tych wszystkich wizyt, spo-
tkań i szkoleń wyniknęła jed-
na najważniejsza konkluzja, 
którą w zasadzie znaliśmy już 
wcześniej i było to potwier-
dzenie naszej wiedzy - eko-
nomia społeczna jest niezwy-
kle potrzebna. Jest bowiem 
takim rodzajem działalno-
ści, w którym najważniejszą 
rolę odgrywają ludzie. Zysk 
nie jest celem samym w sobie 
– ma służyć tym, którzy po-
trzebują pomocy. Ma wspie-
rać zatrudnienie i reintegra-
cję osób zagrożonych wyklu-
czeniem społecznym. Jest to 
również szansa dla lokalnych 
organizacji i środowisk.
Mam nadzieję, że ekono-
mia społeczna stanie się klu-
czem, który otworzy nam róż-
ne możliwości w Kobyłce i w 
Jadowie.

Wiceprezes Marzena Ryszawy, zastępca burmistrza miasta Kobyłka Katarzyna Rostek, wójt gminy 
Jadów Dariusz Stanisław Kokoszka i prezes zarządu Beata Jaroń
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Już od 31 mar-
ca 2022 r. zostanie 
uruchomiona Stre-
fa Płatnego Par-
kowania w  Ząb-
kach. Dla wszyst-
kich posiadaczy 
Karty Mieszkańca 
„Jestem z Ząbek” 
parkowanie bę-
dzie BEZPŁATNE.   

Zadbaj o wy-
robienie lub prze-
dłużenie ważno-
ści swojej kar-
ty mieszkańca jak 
najszybciej. 

Rozlicz się 
zgodnie ze swo-
im ząbkowskim 
adresem zamiesz-
kania, okaż PIT w 
UM Ząbki i korzy-
staj z należnych Ci 
przywilejów. 

Na tego newsa skate-
rzy oraz miłośnicy wro-
tek, rolek, rowerów wy-
czynowych czekali od 
momentu rozpoczęcia 
prac nad skateparkiem. 
Niektórzy nie wierzyli, 
że ta chwila nadejdzie, 
oceniali nasze plany jako 
pieśń dalekiej przyszłości. 
A jednak się udało i za-
ledwie po dwóch latach 
z radością możemy Pań-
stwu zakomunikować, iż 
zamiary przeobraziły się 
w projekt, który już za kil-
ka miesięcy nabierze real-
nych kształtów w terenie 
– informują władze mia-
sta Zielonka.

– To kolejny bardzo 
ważny moment dla mnie 
w tej kadencji, gdyż re-
alizacja mojej obietnicy 

wyborczej o wybudowa-
niu skateparku właśnie 
wkracza w finalny etap. 
Zobowiązanie to mia-
ło szczególną dla mnie 
wagę z racji, iż dotyczyło 
dzieci i młodzieży. Jest to 
grupa zielonkowian naj-
mocniej zaniedbywana 
w minionych kadencjach 
w kontekście infrastruk-
tury rekreacyjnej i orga-
nizacji czasu wolnego. 
Nadrabiamy to jednak 
najszybciej jak to jest tyl-
ko możliwe. Pozyskuje-
my środki zewnętrze, co 
znacznie przyspiesza ten 
proces. Poza skateparkiem 
ruszymy w tym roku rów-
nież z budową komplek-
su sportowego przy SP 2, 
czyli drugiego tak duże-
go przedsięwzięcia opra-
cowanego z myślą o naj-
młodszych – podkreśla 
burmistrz Kamil Michał 
Iwandowski

Na budowę obiektu 
pozyskano z rządowych 

funduszy niemal 4,5 mi-
liona złotych. 

W lutym ogłoszo-
ne zostało postępowanie 
przetargowe, w ramach 
którego wyłoniony zo-
stanie wykonawca skate-
parku w Zielonce. 

Na oferty miasto 
czeka do 1 marca 2022 r. 
Później nastąpi weryfika-
cja formalna dokumen-
tacji, a następnie wybór 
najkorzystniejszej oferty. 
Wyłoniona firma będzie 
miała 200 dni na wykona-
nie zadania od momentu 
podpisania umowy.

Cały proces miasto 
rozpoczęło w 2020 roku 
od wyłonienia firmy, któ-
ra podjęła się opracowa-
nia koncepcji i projektu 
tego obiektu. W kolej-

nym kroku, przeprowa-
dzone zostały konsulta-
cje społeczne, podczas 
których zapytano miesz-
kańców o oczekiwania 
względem tego miejsca. 
Był to niezwykle istotny 
element całego procesu, 
ponieważ do rozmów za-
proszono młodzież, czy-
li największą grupę przy-
szłych użytkowników 
skateparku.

Następnie projektant 
opracował dwie wstępne 
propozycje uwzględnia-
jące zgłoszone postulaty. 
Miasto dokonało szcze-
gółowych analiz obu kon-
cepcji. Wybrano jedną z 
nich i przedstawiono ją 
do zaopiniowania miesz-
kańcom. 

Młodzi ludzie wyka-
zali spore zaangażowa-
nie – miłośnicy deskorol-
ki, hulajnogi i rolek wnie-
śli wiele cennych uwag 
do projektu. Konsulta-
cjom poddawane były 

najdrobniejsze szczegó-
ły. A wszystko po to, by 
obiekt w przyszłości stał 
się centralnym punktem 
spotkań młodzieży i za-
wierał elementy służące 
jak najszerszemu gronu 
młodych osób.

Równocześnie zadba-
no, aby skatepark spełniał 
w maksymalnym stop-
niu wymogi bezpieczeń-
stwa dla tego typu obiek-
tów. Długie rozmowy i 
konsultacje zaowocowa-
ły powstaniem koncepcji, 
która posłużyła do opra-
cowania projektu bu-
dowlanego. Dokument 
ten przeszedł wszelkie 
konieczne z mocy prawa 
uzgodnienia i ostatecznie 
miasto otrzymało pozwo-
lenie na budowę.

Obiekt zlokalizowa-
ny będzie przy ul. Dzien-
nikarskiej. Będzie zawie-
rać aż 18 elementów do 
wyczynowej jazdy na de-
skach, rolkach, wrotkach, 
hulajnogach i rowerach: 
Bowl, Roll-in + Quar-
ter pipe o nieregular-
nych kształtach; Funbox 
„fala”; Funbox do skoków 
+ piramida; Quarter pipe 
o nieregularnych kształ-
tach; Piramida; Wall ride 
z „pool coping”; Plat-
forma z lomdomgap, 2x 
grindbox spadowy, po-
ręcz spadowa, 2x scho-
dy, 2x grindbox prosty, 
poręcz łamana; Platfor-
ma z piramidą, grindbox 
prosty, mini quarterpipe; 
Podjazdy z grindbox pro-
sty, grindbox łamany, po-
ręcz łamana; Bank ramp 
+ piramida; Podjazd z 3x 
grindbox prosty; Poręcz 
prosta; Grindbox; Manu-
albox.
(Źródło: www.zielonka.pl)

Powstanie skatepark 
w Zielonce

Bowl, funbox, wall ride - już w tym roku pojawią się w Zielonce! Miasto ogłosi-
ło przetarg na budowę skateparku. 

Bezpłatne parkowanie dla 
posiadaczy Karty Mieszkańca 

„Jestem z Ząbek” 

Rozpoczyna się okres roz-
liczania PIT-ów. Do pracow-
ników trafiają druki pozwa-
lające złożyć zeznanie podat-
kowe. Mieszkańcy gminy Dą-
brówka mogą bezpłatnie sko-
rzystać z aplikacji do rozlicze-
nia PIT online. 

Korzystając z tego rozwią-
zania mieszkańcy mogą prze-
kazać 1% podatku na rzecz 
organizacji i osób potrzebują-
cych z terenu gminy. Lista ini-
cjatyw uprawnionych do zbie-
rania 1% znajduje się w apli-
kacji. 

Link do rozliczenia:  
https://www.pitax.pl/rozlicz/
urzad-gminy-dabrowka

OGŁOSZENIE W SPRAWIE WYKAZU NIERUCHOMOŚCI PRZEZNACZONYCH 
DO SPRZEDAŻY

Informuję, iż został sporządzony wykaz nieruchomości położonej w miejscowości Kuligów stanowią-
cej działkę o nr ewid. 2302 o pow. 812 m2, przeznaczonej do sprzedaży w trybie bezprzetargowym, 523/812 
udziału Gminy Dąbrówka, we współwłasności zabudowanej nieruchomości gruntowej, zgodnie z art. 37 ust. 
2 pkt 9 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami. 

Pełna treść ogłoszenia ogłoszenia i szczegółowe informacje dostępne są na stronie https://bip.dabrowka.net.
pl/ (zakładka: tablica ogłoszeń), w Referacie Zagospodarowania Przestrzennego i Zarządzaniem Mieniem Ko-
munalnym oraz na tablicy ogłoszeń w Urzędu Gminy w Dąbrówce przy  ul. T. Kościuszki 14, tel. 29 642-82-59.

Wywieszono dnia 22.02.2022 r.                       
             Wójt Gminy Dąbrówka 
                          /-/ Radosław Korzeniewski

Rozlicz PIT ze swoją gminą
Przy rozliczeniu należy pamiętać, 

aby wpisać faktyczny adres zamiesz-
kania w gminie Dąbrówka. W ten 
sposób część Państwa podatków tra-

fi bezpośrednio do budżetu gminy i 
pozwoli realizować zadania, z któ-
rych skorzystają wszyscy mieszkań-
cy gminy.

Burmistrz Małgorzata Zyśk sprawdza działanie parkometru 
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 Małgorzata Zyśk, bur-
mistrz miasta Ząbki, w poro-
zumieniu z Mariuszem Rycia-
kiem, prezesem Miejskiego 
Centrum Sportu w Ząbkach, 
zaprasza maluszki wraz z rodzi-
cami do udziału w akcji „Pły-
wanie rodzinne -50%”. 

W każdą środę, w godzi-
nach 10:00-12:00, rodzice po-

siadający Kartę Mieszkańca 
„Jestem z Ząbek” wejdą na pły-
walnię ze zniżką 50% od regu-
larnej ceny biletu. Dla rodzica 
z dzieckiem do lat 4 koszt go-
dzinnego wstępu na basen to 
jedynie 9,50 zł!  Co więcej, dla 
rodzica z dwojgiem dzieci do 
lat 4 cena biletu również wy-
niesie 9,50 zł.  

Oferta „Pływanie rodzinne 
-50%” dotyczy także wstępu dla 
rodziców ze starszymi dziećmi. 

To gest w kierunku rodzin 
z małymi dziećmi i umożliwie-
nie kontaktu z wodą w godzi-
nach mniej obleganych, w bar-
dzo atrakcyjnej cenie. 

„Pływanie rodzinne -50%” 
już od  środy, 23 lutego! 

Przebiegł półmaraton 
boso, po śniegu, ubrany jedy-
nie w czapkę i spodenki. Wy-
czyn sportowca honorowym 
patronatem objęła Małgorzata 

Zyśk, burmistrz miasta Ząbki. 
Wojciech Sobierajski pod-

czas bicia Rekordu Guinnes-
sa nabawił się odmrożeń, po-
dobnie jak przed laty „Czło-

wiek lodu” Wim Hof, ale już 
planuje kolejny wyczyn. Trzy-
mamy kciuki i gratulujemy 
woli walki.

„Pływanie rodzinne -50%”Mieszkaniec Ząbek pobił 
rekord „Człowieka lodu” 

To musiało się udać! Wojciech Sobierajski, mieszkaniec Ząbek, pobił rekord Holendra Wima 
Hofa o 34 minuty, w ekstremalnej konkurencji.  

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygo-
towania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 176)  

Starosta Wołomiński
zawiadamia

o wydaniu w dniu 20 stycznia 2022 roku dla Wójta Gminy Jadów, reprezentowanego 
przez pełnomocnika Pana Piotra Gołosia, decyzji Nr 2pz/2022 znak: WAB.6740.14.41.2021, 
opatrzonej rygorem natychmiastowej wykonalności, o zezwoleniu na realizację inwestycji 
drogowej, polegającej na: „Budowa drogi gminnej ulicy Długiej w miejscowości Urle, 
Gmina Jadów na odcinku od ulicy Żwirki i Wigury do wysokości działki nr ewid. 155 
obręb Urle”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję w części (tłustym dru-

kiem – numery działek w projektowanym pasie drogowym przeznaczone do przejęcia 
pod inwestycję na rzecz Gminy Jadów, w nawiasach – numery działek po podziale):
−	ew. nr: 155 (155/1, 155/2), 152/1 (152/3, 152/4), 43/6 (43/10, 43/11), 49/3 (49/4, 49/5), 

46/5 (46/10, 46/11), 46/4 (46/8, 46/9), 46/3 (46/6, 46/7), 44 (44/1, 44/2), 42 (42/1, 42/2) 
w obrębie 0021 - Urle, jednostka ew. 143406_2 - Jadów,

•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Jadów 
w całości:
−	ew. nr: 83/3, 83/2, 83/8, 83/7, 43/7, 83/9, 83/5, 83/6, 146, 149 w obrębie 0021 - Urle, 

jednostka ew. 143406_2 - Jadów,
•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Jadów niepodlegające 

przejęciu: 
−	ew. nr: 151/2, 103/1 w obrębie 0021 - Urle, jednostka ew. 143406_2 – Jadów.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: innych dróg publicznych, sieci 
uzbrojenia terenu oraz zjazdów, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego:
−	ew. nr: 150, 388, 102 w obrębie 0021 - Urle, jednostka ew. 143406_2 - Jadów,
−	ew. nr: 1032 w obrębie 0003 - Borzymy, jednostka ew. 143406_2 – Jadów.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem 
organu wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, 
w terminie 14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49 ustawy 
z  dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2021 r. 
poz. 735, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prą-
dzyńskiego 3, Wydział Budownictwa, (tel. 22 346 11 07 w godzinach przyjęć interesantów 
tj. pn. 8-17, śr. 8-16, pt. 8-15).
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WYDAWCA: AB PERFEKT
Biuro ogłoszeń:

VIDEO MAAG, Zielonka, ul. Kolejowa 28

Redakcja zastrzega sobie prawo do skracania 
tekstów i zmiany tytułów.
Materiałów nie zamówionych nie zwracamy. 
Za treść ogłoszeń nie odpowiadamy. 
Poglądy prezentowane przez autorów arty-
kułów nie muszą odzwierciedlać stanowiska 
redakcji.

PRACA

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

MOTORYZACJA

GEODETA PEŁEN ZAKRES 
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

PRZYJMĘ DO PRACY OSOBĘ 
NA STANOWISKO 
HANDLOWCA

(mile widziana praktyka)
DO PRODUKCJI CIAST

z praktyką i do przyuczenia.
TEL. 502-617-823

STUDNIE 
Przemysław Wieczorek

tel. 510 388 204

HAKI – TŁUMIKI
Sprzedaż – montaż. 

Zielonka ul. Poniatowskiego 49,
tel. 600-706-809

• Zatrudnię kierowcę w piekarni Żytnia. 
Tel. (29) 7578009 

• Wycinka drzew, czyszczenie dzia-
łek, koszenie traw, zarośli, mulczer 
tel. 500 351 199

Mechanika Samochodowa
Marek Piotrowski

Zielonka, ul. Marecka 72. 
Tel. (22) 781 82 63, 603 528 562 

www.automechanik.com.pl

Usługi budowlane: malowanie, 
hydraulika, elektryka, terakota itp. 

Tel. 731-934-733

USŁUGI

TRANSPORT I SPRZEDAŻ TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCHMATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: pn.,wt., czw. 9.00 - 16.00
śr., pt. 10.00 - 18.00
sob. 10.00 - 14.00 

www.komisukrysi.pl

SKLEP OGRODNICZY
www.witona.prv.pl

Radzymin
ul. Norwida 22

tel. (22) 786 52 55
fax: (22) 786 54 31

czynny: pn. – pt.: 8.00 – 18.00; 
sob. 8.00 – 16.00 

HURTOWNIA POKRYĆ DACHOWYCH
HURTOWNIA OCIEPLEŃ i MIESZANIA TYNKÓW
MARKET BUDOWLANY 

05-240 Tłuszcz
ul. Warszawska 86

tel. 029 757 33 10 

Cukiernia Banasiak
zaprasza do zakupu ciast domowych
sklepy hurtownie, restauracje, 
kawiarnie, sale weselne i inne

tel. 502 617 823, 508 142 375

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz – ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

REALIZUJEMY
INDYWIDUALNE

 ZAMÓWIENIA

ŁÓŻKA   MATERACE   SZAFY   KOMODY
BIURKA   WITRYNY   STOŁY   KRZESŁA

MŁODZIEŻOWE   ZESTAWY   I INNE

tel. 22 815 35 98
tel. 501 040 501
meble@meblesosnowe.eu

Warszawa, ul. Płowiecka 25

WWW.MEBLESOSNOWE.EU

Burmistrz 
Miasta Zielonka  

podaje do publicznej wiadomości 
wykazy nieruchomości gruntowych 
przeznaczonych do oddania w najem. 
Z wykazami można zapoznać się 
na stronie www.zielonka.pl oraz 
w  Urzędzie Miasta Zielonka przy 
ul. Lipowej 5 

Do Starostwa Powiatowego 
w Wołominie dotarły informa-
cje o osobach podszywających 
się pod pracowników urzędu. 
Osoby te usiłują umówić się na 
wizytę w domach mieszkańców 
w celu przedstawienia szczegó-
łów programu informacyjnego 
w sprawie zielonej energii oraz 
przekazania prezentów. 

Starostwo Powiatowe w 
Wołominie informuje, że  nie 
jest organizatorem tego typu 
programu i mogą to być pró-
by wyłudzenia danych lub 
środków finansowych. 

Każde takie natarczywe 
działania należy zgłaszać od-
powiednim służbom.

Uwaga 
na oszustów!



badania techniczne: 
• motocykli, samochodów  osobowych, dostawczych, ciężarowych
• pojazdów zasilanych gazem
• autobusów, przyczep

OKRĘGOWA STACJA KONTROLI POJAZDÓW
WWL- 022Ł. WieczorekMA JDAN                      

ul. Watykańska 1         
tel. 607 529 405
zapraszamy pon- pt. 7-19, sob 8-15     

Janusz Nasfeter (ur. 15 sierp-
nia 1920 r., zm. 31 marca 1998 r.). 
Wybitny polski reżyser, twórca fa-
bularnych filmów dziecięcych tj.: 
Małe dramaty (1958), Kolorowe 
pończochy (1960), Niekochana 
(1966), Abel twój brat (1970), 
Motyle (1972), Ten okrutny, nik-
czemny chłopak (1972), Moja 
wojna, moja miłość (1975), 
Królowa pszczół (1977) i wie-
lu innych. W jego filmach wy-
stępowali m.in.: Zbigniew Cy-
bulski, Daniel Olbrychski, Ewa 
Krzyżewska,  Elżbieta Czyżew-

ska oraz aktorzy występujący w 
tym najnowszym obrazie o życiu 
i twórczości reżysera. 

Film dokumentalny pt. 
„Janusz Nasfeter – piękny 
okrutny świat...”, został wypro-
dukowany przez Powiatową 
Bibliotekę Publiczną im. Hele-
ny i Stefana Nasfeterów w Wo-

Premiera filmu „Janusz 
Nasfeter – piękny 
okrutny świat...”

17 lutego w kinie Kultura w Wołominie odbył się wyjątkowy pokaz filmu o wybitnym reżyse-
rze Januszu Nasfeterze pt. „Janusz Nasfeter – piękny okrutny świat...”.

łominie. Sautorką scenariusza i 
reżyserem obrazu jest Aurelia 
Sobczak. Wśród wykonawców 
znaleźli się m.in.: Filip Łobo-
dziński, Henryk Gołębiewski, 
Krystyna Łubieńska, Tadeusz 
Wiśniewski. 

Na twórczość Janusza Na-
sfetera miały wpływ filmy wy-
świetlane w ówczesnym kinie, 
które znajdowało się w miejscu 
dzisiejszej Powiatowej Bibliote-
ki Publicznej w Wołominie przy 
ul. Ogrodowej 1A. Kino pro-
wadził jego wuj Stefan Nasfe-

ter, który wraz z małżonką He-
leną, jest obecnie patronem bi-
blioteki. Biblioteka podjęła trud 
wyprodukowania filmu o Janu-
szu Nasfeterze, bratanku Stefa-
na Nasfetera, który zainspiro-
wany działalnością wuja, stał się 
wybitnym polskim reżyserem. 
Tworzył filmy wrażliwe i spo-
łecznie zaangażowane, za któ-
re obecnie bez wątpienia otrzy-
mywałby najwyższe wyróżnie-
nia i nagrody. 

Patronat Honorowy nad 
wydarzeniem objął Starosta 

Filip Łobodziński Henryk Gołębiewski Krystyna Łubieńska

Piotr Borczyński, wicestarosta wołomiński, podziękował wszystkim 
zaangażowanym za wkład w realizację projektu

Helena i Stefan Nasfeterowie

Biały budynek – kino Oaza – Wołomin lata 30-te XX w.

Paweł Jaskulski, filmoznawca, autor książ-
ki: „Niewygodna zagadka. Twórczość Janusza 
Nasfetera”

Wołomiński Adam Lubiak. 
W jego imieniu podczas pre-
miery filmu Piotr Borczyński, 
wicestarosta wołomiński, po-
dziękował wszystkim instytu-
cjom i osobom za wkład i za-
angażowanie w realizację pro-
jektu.

Patronem medialnym wy-
darzenia była Moja Gazeta Re-
gionalna.


